

我心得滿足

Satisfied

Clara T. Williams

As the heart panteth after the waterbrook so panteth my soul after Thee, O God.

— Psalm 42:1

SATISFIED
Ralph E. Hudson

1 我的生命渴望已久，能飲於清涼水泉，
2 我心欲求豐盛生命，能使我心得充盈，
3 活水泉源永流不息，生命靈糧靠主賜，

1 All my life long I had pant-ed For a drink from some cool spring
2 *Feed-ing on the food a-round me 'Til my strength was al-most gone,*
3 Well of wa-ter, ev-er spring-ing, Bread of life, so rich and free,

1 除去我心如火憂情，解我乾渴的心靈。
2 但我所得都如煙雲，惟使我心更虛空。
3 豐富恩典永遠基業，都在救主基督裡。

1 That I hoped would quench the burn-ing Of the thirst I felt with-in.
2 *Longed my soul for some-thing bet-ter, On-ly still to hun-ger on.*
3 Un-told wealth that nev-er fail-eth, My Re-deem-er is to me.

哈利路亞！我已尋見我心所渴慕的主！
Hal-le-lu-jah! I have found Him—Whom my soul so long has craved!

靠祂寶血我得拯救；使我心靈得滿足。
Je-sus sat-is-fies my long-ings; Through His blood I now am saved.